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Hvad:	Bestyrelsesmøde	
Hvor:	Sonnesgade	19,	4.	th	

Hvornår:	30.05.2017		
	
	
	
	
	

Mødeleder:	Stephanie	De	Fontenay	
Referent:	Iben	Altenborg	Aistrup	
Varighed:	ca.	3	timer	

Deltager:		
Stephanie	De	Fontenay	(SF)	
Frank	Rasmussen	(FR)	
Morten	Laursen	(ML)	
Iben	Altenborg	Aistrup	(IA)		
	
Afbud:	Ingen	
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Dagspunkt:	 Drøftelse/Beslutning	 Ansvarlig	 Deadline	
1) Godkendelse	og	

underskrivelse	af	sidste	
mødereferat	

Ingen	referat	til	godkendelse.	Årsagen	er	ny	bestyrelse	er	
trådt	i	kraft.		

	 	

2) Konstituering	af	
bestyrelsen	

Formand:	Ubesat	
Næstformand:	Stephanie	De	Fontenay	(SF)	
Mening	medlem:	Frank	Rasmussen	(FR)	
Iben	Altenborg	Aistrup	(sekretær)	(IA)	
Morten	Laursen	(ML)		
	
Bestyrelsen	besluttede:		

- At	indkalde	ML	til	bestyrelsesmøde.	ML	er	indtrådt	i	
bestyrelsen	da	der	ingen	formand	er,	samt	ML	har	
bred	viden	om	Ejerforeningen	Sonnesgade	15-17-19	
og	ejendommen.	

- At	sekretæren	varetager	ejerforeningens	mail,	men	
at	alle	bestyrelsesmedlemmer	har	adgang	til	mailen.		

	

	 	

3) Ejendomsadministration	 SF	havde	via	e-mail	fået	tilsendt	tilbud	på	
ejendomsadministration	af	Ejerforeningen	Sonnesgade	15-
17-19.	Virksomhederne	var:		

- Salling	Ejendomsadministration	
- Laros	Ejendomsadministration	
- CEJ	Ejendomsadministration	

	
Bestyrelsen	drøftede	alle	tre	tilbud,	hvor	bestyrelsen	valgte	
at	gå	videre	med	Sallings	Ejendomsadministration,	da	alle	
bestyrelsesmedlemmer	så	tilbuddet	mest	passende	til	hvad	

SF	 	
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Ejerforeningen	efterspurgte.	IA	mente	dog	at	man	godt	
kunne	gå	videre	med	mere	end	et	tilbud.		
	
Bestyrelsen	besluttede:		

- At	opsætte	et	møde	med	Salling	
Ejendomsadministration	og	forkaste	de	andre	
tilbud.		

4) Igangværende	
byggeprojekt	

SF	overdragede	sin	viden	om	igangværende	byggeprojekt.	
Det	blev	drøftet,	at	håndværkerne	ikke	var	mødt	op	som	
planlagt	ifølge	tidsplan.	SF	fortalte	årsagen	til	forsinkelsen	af	
udskiftning	af	døre	skyldtes	dørene	fra	Swedoor	ikke	er	
blevet	leveret	rettidigt.		
	
Bestyrelsen	besluttede:		

- SF	vil	blive	ny	kontaktperson	for	igangværende	
byggeprojekt.	Det	blev	besluttet	på	grudlag	af	hun	
besidder	med	mest	viden	af	nuværende	bestyrelse.				

	
	

SF	 	

	


